



中國香港龍舟總會 HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation
Affiliate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員
亞洲龍舟聯合會創會會員
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會附屬會員
香港水上運動總會創會會員



「香港龍舟年」慶祝系列之社區外展活動二

「揮槳廿五載 擊鼓創未來」攝影比賽

公眾投票詳情：

公開組及 U18 青少年組的最具人氣得獎作品將由公眾齊來參與投票選出，參加方法如下：

1. 先對「中國香港龍舟總會」的 Facebook 專頁讚好
2. 選出您最喜歡的參賽作品按讚好，並留言回答中國香港龍舟總會廿五週年口號及公開分享到你的生活時報上

*選中最多讚好的作品即有機會獲得豐富獎品乙份（名額每組 2 名），每人只可投選一次。

接受公眾投票日期：參賽作品於 Facebook 專頁公佈 - 2016 年 10 月 30 日

得獎結果將於 11 月 16 日於總會 Facebook 專頁內公佈，主辦單位會以 Facebook 訊息通知得獎者領獎。

Procedures for Public Voting

Public Voting Details:

The Most Liked Award for both the Open and U18 Youth Sections are now opened for Public Voting! Please find the details below:

- 1) Like us on our Facebook fan page - “Hong Kong China Dragon Boat Association”
- 2) Type the slogan of HKCDBA’s 25th Anniversary in the comment box under your most favorite photo and share the photo to your personal timeline

*By entering this promotion, participants who selected the most liked photo will enter our free prize draw and 2 prize winners of each group will be selected by random drawing.

Public Voting Period: anytime from now and close on Oct 30, 2016.

The result will be published on HKCDBA’s Facebook page on Nov 16, 2016. Winners will be notified by Facebook Inbox Message for prize collection.

地址：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓一〇三二室
Add: Room 1032, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
電話Tel: (852) 2504 8332 | 傳真Fax: (852) 2577 1873 |
電子郵箱Email: hkdba@hkolympic.org | 網頁Website: <http://www.hkcdba.org>



揮槳廿五載 擊鼓創未來 25 Years of Commitment Empowered to Excel